
PRoToKoŁ NR xxlv/2009
z prz €biegu obrad XXIV Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbytej w dniu

17 września 2009r. w godz. 1000 _ l3l0.

XXIV Sesję Rady Gminy Świnice Warckie otworzył i zebranych powitał

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Tutak'

Przewodniczący stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych, co stanowi

quorum przy którym rada gminy może obradowaÓ i podejmować uchwały.

Na wniosek Wójta Gminy Przewodniczący proponuje o włączenie do porządku obrad rady

punktu pn. ,,Spotkanie z pracownikiem ośrodka Doradztwa Rolniczego''.

Wniosek przyjęto jednogłośnie'

Przyjęto następujący porządek obrad sesji:

1. otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.

4. Informacja o działalności Wójta Gminy miedzy sesjami.

5. Spotkanie z pracownikiem ośrodka Doradztwa Rolniczego.

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złoŻonych do Wójta Gminy

i Przewodniczącego Rady Gminy.

7. Informacja o stanie realizacji Zadań oświatowych.

8. Informacj a o przebiegu wykonania budżetu Gminy Swinice Warckie zal półtocze

2009r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie:

Il zatwierdzenia projektu ',Start bez barier', współfinanso\-vanego zę środków

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu operacyjnego Kapitał

Ludzki,

2l wryraŻenia zgody na zawarcie porozumienia ze Starostą Łęczyckim na realizację

w partnerstwie zadania pn. ,'Przebudowa ciągu dróg powiatowych Nr 2542E i 2543E

na długości 9,8 km'''

3l opłaty za świadczenia przedszkola publicznego prowadzoneBo pfzeZ Gminę Świnice

Warckie,
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4/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2009.

1 0. Interpelacje radnych.

I l .  Wolne wnioski i  informacje.

12. Zamknięcie sesji.

Ad. 1

Jak wyżej.

Ad. 2

Protokół z XX]II sesji został wyłoŹony do wglądu, radni przyjęli go jednogłośnie bez

uwag.

Ad. 3

Sprawozdanie złożył' W ójt Gminy, nie wniesiono uwag do sprawozdania / w załączeniu do

protokołu /'

Ad .4

Informację złoizył' W ójt Gminy, nie wniesiono uwag do infotmacj i / w załączeniu do

protokołu /'

Ad. 5

Pan Michał Bartosik - nowy pracownik oDR poinformował zebranych o swoim

dotychczasowym doświadczeniu zawodowym oraz o planach związanych z obecnie

zajmowanym stanowiskiem doradcy w sprawach rolniczych na terenie naszej gminy

Ad.6

Informacje ztoiyli Wójt Gminy i Przewodniczący Gminy - informacje w zał^ączeniu.

Ad.'7

Informację złożzył z-ca wó1ta T. Bednarek _ informacja w załączeniu,

Radny Z. Ziółkowski zwrócił uwagę na niezadowalające wyniki nauczania w Gimnazjum.

Skąd biorą się niekorzystne wyniki, skoro w szkołach podstawowych są one dobre.
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Dyrektor Gimnazjum M' Koniuszenny wyjaśnił, że problemem jest brak zajęc

dodatkowych i brak współpracy z rodzicami.

Ad .8

Informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2009r. przedstawiła Skarbnik
' T ł  lT ' Zydczak _ in|ormacja rt załączeniu.

Wójt Gminy omówił również problemy jakie wiązą się z budŹetęm gminy' tj. kryzys który

dotyka i naszą gminę _ mniej wpływów do budżetu, kłopoty ze spółką oświetleniową _

trudno dojść do porozumienia w jakiejkolwiek sprawie, przebudowa chodników

prawdopodobnie rozpoczlie się dopiero w przyszłym roku, nadal nie jest załatwiona

sprawa kotłowni urzędu rozmowy z syndykiem trwają i nie są optymistyczne.

Radni nie wnieś|i uwag do in|ormacj i .

Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę'

Po przerwie.

Ad .9

l/ proj ekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu ,,Start bez barier''

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach

Programu operacyjnego Kapitał Ludzki przedstawit z.ca wójta T' Bednarek, wyjaśniając'

Że jeŻe|i projekt będzie wykonany dobrze, to nie ma problemów i ze środków gminy nie

będzie iadnych zobowiązań fi nansowych.

Uchwałę Nr XXIV/166/2009 w sprawie zatwierdzenia projektu ,,Start bez barier''

współfinansowanego Ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach

Programu operacyjnego Kapitał Ludzki przyjęto jednogłośnte.

2/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie porozumięnia z Powiatem

Łęczyckim na realizację w partnerstwie zadania pn. ',Przebudowa ciągu dróg powiatowych

Nr 2542E i 2543E na długości 9,8 km'' przedstawił Wójt Gminy.

Radny M. olejnik przypomniał, że droga Zby|czyce - Bielawy nie była remontowana od

34 lat, potrzebny jest tam dywanik asfaltowy.
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Uchwałę Nr XXIV/167/2009 w sprawie wyfuŻenia zgody na zawarcie porozumienia z

Powiatem Łęczyckim na realizację w pańnerstwie zadania pn. ,,Przebudowa ciągu dróg

powiatowych Nr 2542E i 2543E na długości 9.8 km,' przyjęto jednogłośnie.

3/ pĄekt uchwały w sprawie opłaty za świadczenia przedszkola publicznegcl

prowadzonego przez gminę Swinice Warckie przedstawił z-ca wójta T. Bednarek _ nre

wniesiono uwag do proj ektu.

Uchwałę Nr XXIV/I68/2009 w sprawie opłaty za świadczenia przedszkola publicznego

prowadzonego przez Gminę Świnice Warckie przyjęto jednogłośnie.

4/ proj ekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecię gminy na rok 2009

przedstawiła Skarbnik Gminy T. Żydczak '

Radni przypominają wójtowi o ustalonej kolejności budowy dróg' chcieliby też, aby były

wykonywane dokumentacje na kolejne drogi, np. Kraski _ Kaznów.

Uchwałę Nr XXIV/I69/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok

2009 przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym.

Ad .  t0

Radny P. Ławniczak

. prośba o zamontowanie tablic z nazwami miejscowości

Radna M. Pawłowska

. należy wykosió zarośnięte pobocza dróg powiatowych i gminnych

. nadal jest problem braku miejsca na parkingu przy ośrodku zdrowia

Radny powiatowy E. Cymmer wyjaśnił, że rok był mokry i w całym powiecie jest podobna

s)'tuacj a.

Wójt Gminy poinformował, że gmtna nie ma ciągnika i kosiarki rotacyjnej, są też

problemy z ich wynajęciem; jeżeli chodzi o budowę parkingu, to należy ogłosić przetarg,

ale może budowa powinna być odłoŹona do wiosny.

Ad .  11

Z-ca wójta T. Bednarek przekazał uwagi radnemu powiatowemu :



- jakość pracy Zarządu dróg w Łęczycy jest fatalna; na drodze Stemplew _ Ładawy dwa

autobusy nie mogą się minąó; 8 lat temu urwałem koło na Borku _ ta dziurajest do dzisiaj;

Cały czas w.raca koszenie przy mości w Kraskach, ajeżeli jest wykoszone to i tak fatalnie

l moŻe p' Krawczyk niepotrzebnię tam zginął _ wtedy również nie było wykoszone /

Pan T. Bednarek przypomniał również, ze mozna skorzystaó ze środków na odnowę wsi,

a|e naIeżry sporządzió wniosek, mieć pomysł - powinno odbyó się spotkanie w szerszym

gronie.

Sottys M. KsięŹak

- należy postawić znak przy kap|iczce w Chorzepinie i stop lub ustąr pierwszeństwa/

- potrzebnajest zatoczka dla autobusu szkolnego

Sołtys T. Kawczyński

- na Parskach nie świecą 2 Żarówki l miedzy Tomczakiem a Góralczykiem /

Sohys J. Łazarek

- nadal są problemy z drogą koło Koniuszennego - wąsko' siedzą przy drodzę nie można

przejechać'

- będzie pierwszy wiatrak w naszej gminie na Woli Świnieckiej

Ad. 12

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXIV Sesję Rady
A

Lrmrny SWlnlce WarcKre.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

tnsPektor
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